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Ik kreeg deze brief onder ogen over extra capaciteit buiten ziekenhuis Ik begreep dat het ook over ELV gaat

Collega s intern van o a FEZ en Z stelden mij hierover volgende vragen

Is er een indicatie te geven van de kosten die gepaard gaan met de uitbreiding in 2020 en ook al voor 2021

Nog niet bekend op regionaal niveau gaan verzekeraars hier afspraken over maken Je moet het zo zien dat GGDen

regionaal gevraagd hebben hoe snel er opgeschaald kan worden hiervoor heeft Gupta een uitvraag gedaan en begeleid
dat verder

Is de uitbreiding nog afhankelijk van een tweede golf Kortom wordt er nu al besloten overde omvang van de

uitbreiding of is het deels een procesafspraak over hoe gehandeld wordt als erzich een tweede golf voordoet

In de regionale opschalingsplannen komen de volgende zaken te staan

o Welk tarief en per opschalingspunt 300 850 2000 uit mn hoofd met ook hun eigen tijdspaden hoe snel

opgeschaald kan worden

o Hierbij wordt gekeken of het huidige ELV tarief voldoende is

o En wat mogen 2e en 3e stap kosten als het niet gebruikt wordt

Hoe kijken verzekeraars aan tegen de kosten die hiermee gepaard gaan

Verzekeraars begrijpen het voor financiering hebben ze het ook over koude en warme leegstand Koud is alleen het bed

warme leegstand dan staat ook het personeel klaar ZN gaat nu samen met een aantal aanbieders aan een voorstel

werken hoe het emit zou kunnen komen te zien Dit wordt gezien als beginstap voor vervolggesprek Er komt een nieuw

bestuurlijk overleg waar verder gesproken gaat worden over de p q In dit plan komt dus ook te staan welk tarief voor

bezet bed welk tarief voor klaarstaan om op te schalen en voor de eventuele leegstand
Klopt het dat de afspraak is gemaakt dat deze kosten onder regeling meerkosten gaan vallen

Niet helemaal dit verschilt per stap in de opschaling van de verschillende bedden maar in principe was men tevreden

over de tarieven die gehanteerd werden in de eerste golf meerkosten Hiervoor werd ELV hoog tarief gebruikt en dus

de meerkosten erbij
Wat is het verdere proces wanneer horen wij van zorgaanbieders en zorgverzekeraars terug hoe het geregeld gaat

worden en komt er dan ook een betere inschatting van de kosten

Planning heb ik even niet scherp er wordt een nieuw
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Hoop dat jullie me met deze vragen kunnen helpen

Als ik bij iemand anders moet zijn dan hoor ik het natuurlijk ook graag

Dank alvast
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